



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300068535		5	17-09-2004	PHARMANEX, LLC 75 WEST CENTER STREET, PROVO, UTAH 84601, UNITED STATES OF AMERICA.	JOHNSON, STOKES & MASTER 19TH FLOOR, PRINCE'S BUILDING, 10 CHATER ROAD, HONG KONG.
300087859		5	20-02-2004	鈞瓏集團有限公司 香港 九龍尖沙咀科學館道 1 號 康宏廣場 2717 室	香港註冊稅計專業有限公司 香港 九龍旺角花園街 2-16 號 好 景商業中心 10 樓 1007 室
300124659	A  B 	18, 25	02-04-2004	CROCODILE INTERNATIONAL PTE LTD CROCODILE HOUSE #07-00, NO. 3 UBI AVENUE 3, SINGAPORE 408857.	UNION PATENT SERVICE CENTRE 1302 TUNG WAI COMMERCIAL BUILDING, 111 GLOUCESTER ROAD, HONG KONG.

300261558

beluga 9

03-09-2004

ARIMA COMPUTER
CORPORATION
NO. 758, SEC. 4, BADE
ROAD, TAIPEI CITY 105,
TAIWAN, PROVINCE OF
CHINA.

BENNY KONG & PETER
TANG
21ST FLOOR, TESBURY
CENTRE, 28 QUEEN'S ROAD
EAST, WANCHAI, HONG
KONG.